



Letter to the Parliamentary Assembly of the Council of Europe
Paris, April 20, 2010

Lettre à l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe,
Paris, le 20 avril 2010

Yes to human rights despite the opposition of some religious authorities

The French Christian LGBT movement, David & Jonathan, is up in arms against the opposition of some European religious authorities, and particularly the Vatican, regarding a resolution bill from the Council of Europe aimed at protecting LGBT (lesbian, gay, bisexual and transsexual) people from discrimination. David & Jonathan supports the EMPS willing to pass this resolution, in particular the Council of Europe, the parliamentarians of PACE and Andreas Gross. David & Jonathan stresses that the goal of the Andreas Gross report is not to grant special rights to LGBT people but simply to recognize their basic human rights.

David & Jonathan urges everybody to support the report that will be debated on April 28. The struggle against discrimination and for equal rights will only be won thanks to the help of institutions like the Council of Europe, thanks to the visibility and involvement of gays, lesbians, bisexuals, and transsexuals. Success will also come from the ceaseless work led by activists who - in every country, sometimes at great risk to their own lives - believe in a better world.

Elisabeth Masset, David and Jonathan's co-president, and Patrick Sanguinetti, co-president and spokesman
Contact: +33 (0)6 73 60 98 04, communication@davidetjonathan.com

With the support of Enric Villa Lanao and Diane Xuereb, Co presidents of the European Forum of LGBT Christian Groups
Contacts: xuereb.diane@gmail.com and evilal@pangea.org

Oui aux Droits humains malgré l'obstruction de certaines autorités religieuses

David & Jonathan, mouvement homosexuel chrétien (France), s'insurge contre l'obstruction de certaines autorités religieuses européennes, en particulier du Vatican, face à un projet de résolution au Conseil de l'Europe protégeant les personnes LGBT (lesbiennes, gays, bi et trans) contre les discriminations dont elles font l'objet.

David & Jonathan salue et soutient celles et ceux qui œuvrent pour le succès de cette résolution, notamment le Conseil de l'Europe, les parlementaires de l'APCE et Andreas Gross. David & Jonathan rappelle que le but du rapport d'Andreas Gross n'est pas d'accorder des droits spéciaux aux personnes LGBT mais tout simplement de leur reconnaître les droits humains fondamentaux.

David & Jonathan en appelle à la mobilisation de tous et de toutes pour soutenir le rapport débattu le 28 avril. Le combat contre les discriminations et pour l'égalité des droits ne sera gagné que grâce au soutien d'institutions comme le Conseil de l'Europe, grâce à la visibilité et à l'engagement, jour après jour, des gays, des lesbiennes, des bisexuals et des transsexuels. Le succès viendra aussi du travail inlassablement mené, dans tous les pays et parfois au péril de leur vie, par des militant-e-s ayant foi dans un monde plus juste.

Elisabeth Masset, co-présidente de David & Jonathan, et Patrick Sanguinetti, co-président et porte-parole
Contact : +33 (0)6 73 60 98 04, communication@davidetjonathan.com

Avec le soutien d'Enric Villa Lanao et Diane Xuereb, co-président du Forum européens des groupes chrétiens LGBT
Contacts : xuereb.diane@gmail.com evilal@pangea.org

Plus d'informations, more news : www.davidetjonathan.com/spip.php?rubrique29 et www.davidetjonathan.com/spip.php?article5855

David & Jonathan, 92bis, rue de Picpus, 75012 Paris
Tél./fax : +33 (0)1 43 42 09 49 contact@davidetjonathan.com

Site : www.davidetjonathan.com

Médias : 06 73 60 98 04 et communication@davidetjonathan.com

David & Jonathan, mouvement homosexuel chrétien, est une association loi 1901 fondée en 1972, présente dans 22 villes de France. Elle est membre de l'Inter-LGBT (Interassociative lesbienne gaie bi et trans), de regroupements associatifs locaux, de Sida Info Service, du RAVAD (Réseau d'assistance aux victimes d'agression et de discrimination), de Chrétiens et Sida, des Réseaux du Parvis (Chrétiens en liberté pour d'autres visages d'Eglise), de l'ILGA-Europe (International Lesbian and Gay Association) et co-fondatrice du Forum européen des groupes chrétiens gays et lesbiens. David & Jonathan est partenaire de la journée mondiale de lutte contre l'homophobie dont le thème en 2010 et 2011 sera «Homophobie et institutions religieuses».

Le forum européen des groupes Chrétiens LGBT œuvre pour l'égalité des personnes LGBT au sein des Eglises d'Europe.
www.euroforumlgbtchristians.eu

Nous constituons un réseau œcuménique de 41 groupes provenant de 20 pays. Nous soutenons les groupes et les individus qui font face à des discriminations. Nous représentons également les membres du groupe lors de discussions avec des structures œcuméniques, des Eglises nationales, des organisations civiles et politiques.

David & Jonathan 92bis, rue de Picpus, 75012 Paris, France
Tel./fax : + 33 (0)1 43 42 09 49 contact@davidetjonathan.com
Web site : www.davidetjonathan.com

David & Jonathan is a homosexual Christian movement and a state-registered association founded in 1972. It can be found in 22 French towns. It is a member of the Inter-LGBT group, other local LGBT centres, Sida Info Service (working against Aids), RAVAD (against discrimination and harassment), Chrétiens et Sida, Réseaux du Parvis (Christians working for more freedom in the churches), ILGA-Europe (International Lesbian and Gay Association) and is a co-founder of the European Forum of LGBT Christian Groups. David & Jonathan support IDAHO (International Day Against Homophobia) whose 2010-2011 theme will be «Homophobia and religious institutions».

The European Forum of LGBT Christian groups exists to work for equality for lesbian, gay, bisexual and transgender people within and through the Christian churches of Europe.
www.euroforumlgbtchristians.eu

We are a growing ecumenical network of 41 groups from 20 countries. We support one another and any individuals who are facing discrimination. We also represent the member groups in discussions with ecumenical bodies, national churches, and civil and political organisations.